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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-10-24 

Närvarande: 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Marianne Hühne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Carin Lemberg, DHR 

 

Frånvarande: 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF  

Janine Semius, Funktionsrätt Stockholm/ IFS, Intresseföreningen för 

schizofreni och likande psykoser, Centrala Stockholm (Pausat sitt 

engagemang i rådet) 

 

I tjänsten:  

Lena Slotte, Äldreomsorgsavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

  

Tidpunkt: 

Måndagen den 24 oktober 2022 

Kl. 14.00- 16.00 

15.00 Information om ledning, styrning och budget  

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

 

Berit Magaard                         Eva Söderbärj 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                         Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande  
Rådet utser Berit Magaard till ordförande för rådets oktobermöte. 

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Berit Magaard och Eva Söderbärj till justerare. 

                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Rådet önskar lägga till i balanslistan att rådet önskar information om upphandling och uppföljning 

av gruppbostäder enligt LOV. 

 
Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet har inget att tillägga.  

 

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Mötena ska vara tillgängliga för alla. Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt 

för rådets alla medlemmar att delta på lika villkor. Rådet föreslår att mötena sker via Zoom eller 

genom någon annan tillgänglig plattform.  

 

Handlingarna har inkommit i tid.  

 

§6. Balanslistan 
Rådet undrar över tillgänglighetsvandring, förvaltningen återkommer med information när det blir 

aktuellt med en tillgänglighetsvandring.  

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

Inga kvarstående frågor från föregående möte.  
 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
Förvaltningen informerar om att avdelningsdagen med alla medarbetare på socialtjänstavdelningen 

hölls den 14 oktober. Uppföljning av dagen visar att den var mycket uppskattad hos medarbetarna. 

Dagen innehöll bland annat föreläsningar om aktivt medarbetarskap, barnrätt, kognition och 

samverkan mellan personal inom omsorgen för personer med funktionsnedsättningar och 

anhöriga.  

 



                                                                                                    2022-10-24 

3 

 

Inom äldreomsorgen pågår arbetet enligt plan, bland annat med utbildningar inom kognition.  

 

Ola Håkansson, polis på Kungsholmen har under den senaste tiden informerat mycket om den 

stora våg av brott mot äldre som sker på Kungsholmen. Brotten sker oftast per telefon eller sms 

och går ut på att se till att den äldre lämnar ifrån sig olika konto-eller personuppgifter. 

Förvaltningen vill tipsa rådet om att ta kontakt med sina föreningar och informera om detta. 

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 27 oktober 2022 

 

Rådet vill påtala att det vore bra om det skapades en rubrik gällande tillgänglighet och delaktighet 

i alla tjänsteutlåtande, likt jämställdhetsanalys.  

 

MEDBORGARFÖRSLAG 

 

Svar på flera medborgarförslag om basket 

KUNG 2022/219 

Rådet påtalar att det är positivt med lägre sittande basketkorgar, detta möjliggör rullstolsbasket.  
 

Svar på medborgarförslag om lekplatser 

KUNG 2021/440 

Rådet påtalar att det saknas en skrivning om tillgänglighet för barn med funktionsnedsättning.  

 

Svar på medborgarförslag om skräpkampanj 

KUNG 2022/275 

Rådet har inget att tillägga. 
 

Svar på medborgarförslag om Karlfeldtsparken 

KUNG 2022/280 

Rådet har inget att tillägga.  
 

Svar på medborgarförslag om sagoträd i 

Fredhällsparken 

KUNG 2022/313 

Rådet har inget att tillägga.  

 

ALLMÄNNA ÄRENDEN   

 

Månadsrapport 2022 

KUNG 2022/91 

Rådet har inget att tillägga.  
 

Riktlinjer för måltider för förskolor 

KUNG 2022/345 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Föreningsbidrag 2022 - ansökningsomgång 2 

KUNG 2022/338 

Rådet har inget att tillägga. 
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Delegationsordning för Kungsholmens 

stadsdelsnämnd 

KUNG 2022/49 

Rådet har inget att tillägga.  
 

Upphandling av konsumentvägledningstjänster 

KUNG 2022/267 

Rådet har inget att tillägga. 

 

REMISSER  

 
Detaljplan för Trängkåren 6 och 7 

KUNG 2022/381 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Betänkandet om ökad kvalitet och jämlikhet i vård och 

omsorg för äldre personer 

KUNG 2022/350 

Rådet har inget att tillägga.  
 

Remiss om serveringstillstånd Brillo Pizza 

KUNG 2022/362 

Rådet påtalar att det saknas en skrivning om tillgänglighet i svaret från förvaltningen. Det 

framkommer inte i förvaltningens utlåtande om lokalerna är tillgängliga för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Inga inkomna skrivelser eller inbjudningar till rådet. 

 

§11. Övriga frågor 
 

Janine Semius meddelar per mail att hon väljer att pausa sitt engagemang i rådet då hon inte 

hinner med på grund av heltidsarbete. Janine skickar med ett önskemål inför nästa års möten att de 

ska hållas senare på eftermiddagen, förslagsvis kl. 15.00-18.00. 

 
Rådet återkommer till Madelen med frågor inför mötet med presidiet minst två veckor innan 

mötet.  

 

Rådet har diskuterat sammanslagningen av stadsdelsförvaltningarna, rådet ska ställa frågan till 

presidiet om vad de tror kommer hända med Kungsholmen. 

 

Eva Söderbärj utses till ordförande för novembermötet.  

 

Nästa möte kl. 13-16 Skypemöte 

 
Rådet för 

funktionshinderfrågor 2022 

2022-11-21 Måndag SKYPE 

2022-12-12 Måndag SKYPE 

 


